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شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا اعلام کرد؛

شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا اعلام کرد که در پی پیشنهاد 
مسعود پزشکیان مبنی بر کاهش سهم صندوق توسعه ملی به میزان ۲۰ 
درصد در سال جاری، رهبر معظم انقلاب با این پیشنهاد موافقت فرمودند.
به گزارش خبرگزاری مهر، شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا 
سهم  کاهش  بر  مبنی  پزشکیان  مسعود  پیشنهاد  پی  در  که  کرد  اعلام 
صندوق توسعه ملی به میزان ۲۰ درصد در سال جاری، رهبر معظم انقلاب 

با این پیشنهاد موافقت فرمودند.

بر این اساس، مبلغ ۳۵۰ همت به صورت قرض از صندوق توسعه ملی به 
بودجه عمرانی دولت اضافه شد.

با این اصلاح، مشکل پرداخت دیون گندم کاران و مسائل کامیون داران 
و تهیه برخی اقلام دیگر حل شد.

شایان ذکر است، بر اساس مصوبه نمایندگان مجلس در بخش اول لایحه 
بودجه ۱۴۰۳، سهم صندوق توسعه ملی از درآمد نفت و گاز ۴۰ درصد 

تعیین شده بود.

مجلسیکارشناسمسائلبینالملل:

پکنازتقابلسختباواشنگتنپرهیزمیکند

با  را  شوروی  اصولًا  واشنگتن  گفت:  بین الملل  مسائل  کارشناس 
جنگ فرسایشی از پای درآورد و حالا همان سناریو را علیه چین 

اجرایی کرده است.
دلایل  تشریح  در  بین الملل  مسائل  کارشناس  مجلسی،  فریدون 
با خبرنگار  با همسایگانش در گفت وگو  تشدید تنش میان چین 
ایلنا عنوان کرد: واقعیت این است که تمایلات چین و آمریکا به 
نوعی یک درخواست توسعه طلبانه به حساب می آید و پکن هم در 
همین شرایط حالا به یک قدرت اقتصادی و نظامی تبدیل شده و 
اساساً در حال پیمودن راه اتحادیه اروپا و ایالات متحده است. باید 
بپذیریم که چین دیگر همانند گذشته نیست و به دنبال اقدام های 
ابریشم جدید از  گسترده تر رفته است؛ به عنوان مثال طرح جاده 
بوده و  نفع پکن  به  ایجاد یک کریدور جدید  دنبال  به  یک سو 
از سوی دیگر هم این کشور به دنبال آن است که تکیه خود به 

کشورهای خارجی به خصوص در حوزه اقتصاد را کمتر کند.
وی ادامه داد: این وضعیت در حالیست که ایالات متحده، فرانسه 
و حتی انگلیس از گذشته تاکنون به دنبال گسترش سلطه خود بر 
جزایری هستند که بدون صاحب رها شدند و از منظر دیگر چین 
با ادبیات خاص خود تکرار  هم مایل است که همین موضوع را 
کند و به دنبال کسب منافع خود برود. این وضعیت در حالیست 
که انگلیس در مورد جزیره مالویناس متعلق به آرژانتین دست به 
حمله نظامی زد و سعی کرد به هر ترتیب که شده آنجا را اشغال 
تاریخ  تکرار همان  دنبال  به  دیگر  مدلی  با  هم  کند و حالا چین 
منافع  به  زدن  دلیل ضربه  به  را  پکن  رفتار  این  غرب  ولی  است 

خود نمی پذیرد. 
از منظر دیگر ایالات متحده به نوعی می خواهد که بازار کشورهای 
اطراف چین مانند ویتنام، فیلیپین، اندونزی و غیره را در دست خود 

داشته باشد و این دقیقاً به ضرر پکن تمام خواهد شد.
این تحلیلگر مسائل سیاسی تصریح کرد: باید گفت که این مسئله 
و  اقتصادی  مسائل  بلکه  نمی شود،  مربوط  امنیت  مقوله  به  صرفاً 
می کند  سعی  چین  دارد.  قرار  پرونده  این  هرم  نوک  در  توسعه 
که در این فضا به هیچ وجه وارد جنگ با غرب نشود و در این 
راستا به دنبال آن است که به هر نحوی خود را در سایه قرار دهد 
تأمین  خود  کلان  راهبردهای  اساس  بر  را  منافعش  نهایت  در  و 
کند. به عنوان نمونه، در مورد تایوان دیده شد که چین از مقابله 

نظامی با آمریکا چشم پوشی کرد اما هنوز هم می خواهد که به هر 
ترتیب وضعیت به سمت و سوی خلق بحران جدید سیر کند ولی 
پکن نگران آمریکا و به خصوص خروجی انتخابات نوامبر است. 
واشنگتن در گذشته به نوعی شوروی را با جنگ فرسایشی از پای 
درآورد و در همان حال، میلیون ها دلار در صنعت خود هزینه کرد 
جماهیر  اتحاد  به خصوص  و  شرق  بلوک  یعنی  مخالف  قطب  تا 

شوروی هم مجبور به صرف هزینه های کلان تر شود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: بر همین اساس پس از اتمام جنگ 
ویتنام، ایالات متحده در افغانستان به صورت غیرمستقیم چین را 
مورد تهدید قرار داد و با خلق القاعده و بحران های دیگر، پکن را 
به سمت بازی در بحران هدایت کرد. آمریکایی ها به همین دلیل 
شوروی، یک جنگ  مدل  همانند  که  هستند  آن  دنبال  به  مجدداً 
این  در  جاری  هزینه های  و  کنند  خلق  پکن  برای  را  فرسایشی 
جنگ را افزایش دهند تا چین هم این فرسایش را به نحوی دیگر 
پاسخ دهد؛ به عبارت دیگر ایالات متحده به دنبال ایجاد توازن در 
تعمیق  داشت که  توجه  باید  تفاسیر  این  با  و  بوده  با چین  مقابله 
این نزاع، می تواند به هر ترتیب مشکلاتی را برای هر دو طرف به 
وجود آورد، اما نکته نهایی این است که ایالات متحده و چین به 
هیچ وجه مایل به تقابل نظامی علیه یکدیگر نیستند و صرفاً افزایش 
فقرات  ستون  عنوان  به  پرونده  این  در  مقابل  طرف  برای  هزینه 

بحران مذکور مدنظر است.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

عضو هیئت مدیره انجمن صنفی سی ان جی بهترین راهکار برای سر 
و سامان دادن به وضعیت سوخت را تعیین نرخ سوم برای بنزین 
درصد   ۸۰ تا   ۷۰ برای  سهمیه  کنونی  رقم  گفت:  و  کرد  عنوان 
نرخ  با  باید  کند  مصرف  این  از  بیش  اگر  و  است  کافی  جامعه 
آزاد خریداری کند و درواقع با اجرای واقعی سازی نرخ سوخت به 

نحوی مصرف مدیریت می شود.
رضا نیکزاد در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا، درباره لزوم 
تغییر نرخ بنزین و تاثیر آن بر رونق سی ان جی در کشور اظهار 
وارد  بنزین  میلیون   ۶ حدود  روزانه  حاضر  حال  در  ما  داشت: 
متر  میلیون   ۵ تا   ۴ حدود  دقیقاً  که  است  حالی  در  این  می کنیم 
مکعب سی ان جی که معادل همین ۴، ۵ میلیون لیتر بنزین بوده طی 
این سه-چهار سال اخیر از سبد سوخت خارج شده است یعنی مردم 
سی ان جی را رها و سراغ بنزین رفته اند به این معنا که اگر به روند 
پنج  چهار-  روزانه  برگردیم  دوازدهم  دولت  در  سوخت  مصرف 

میلیون لیتر بنزین صرفه جویی می شود. 
بنزین  قیمت  موضوع  به  کنونی  مصرف  شیوه  علت  از  بخشی 
برمی گردد بعبارت دیگر با نرخ ۳ هزار تومانی بنزین استفاده از 

سی ان جی جذابیت ندارد.
چرا سی ان جی افول کرد؟

وی دیگر علت عدم استقبال زیاد از سی ان جی را  کم شدن خودروهای 
دوگانه سوز دانست و افزود: متاسفانه تولید این خودروها کاهش 
برخی  خودروهای  مخزن  اینکه  ضمن  است  داشته  چشمگیری 
اواخر  نیز ریجکت و درواقع خودروها فرسوده شده اند،  مشتریان 
نیسان ها  وانت بار،  مخزن های  اینکه  بر  مبنی  مصوباتی  قبل  دولت 
تشکیل  ارا  سی ان جی  مشتری  درصد   ۸۰ حدود  که  تاکسی ها  و 
می دهند، رایگان شود اما تاکنون عملیاتی نشده است، تعمیرات این 
خودروها ۱۲_ ۱۳ میلیون تومان هزینه دارد که دارنده خودرو توان 

پرداخت آن را ندارد در نتیجه به سمت سی ان جی نمی رود.
نرخ سوم؛ بهترین راهکار کنترل مصرف بنزین

وی بهترین راهکار برای سر و سامان دادن به وضعیت سوخت را 
تعیین نرخ سوم برای بنزین عنوان کرد و افزود: این اقدام جامعه را 
نیز دچار التهاب و به اصطلاح مشکلات جو روانی نمی کند به این 
جهت که کسانی که واقعاً پرمصرف هستند بنزین با نرخ جدید 
کفاف  سهمیه اش  که  برای کسی  قیمت  و  می کنند  خریداری  را 
دیگر  می شود، گروه  داده  پوشش  دولتی  نرخ  با  دارد  را  مصرف 
پرمصرف نیز که به لحاظ مالی توان خرید بنزین با نرخ آزاد را 
ندارند؛ نیز می توانند مازاد نیاز را از سوخت سی ان جی استفاده کنند. 
ما این پیشنهاد را در شورای سیاست گذاری وزارت نفت جدید نیز 

مطرح کردیم.
اوضاع نامساعد جایگاه ها

عضو هیات مدیره انجمن صنفی سی ان جی با اشاره به اوضاع نامساعد 
جایگاهداران خاطرنشان کرد: اکنون جایگاهداران همچنان به نرخ 
انجام  مالی  توانایی  جایگاه دار  می کنند،  دریافت  کارمزد  پارسال 
ساده ترین تعمیرات را ندارد، هزینه اورهال که سه سال پیش ۱۰۰ 

تا ۱۵۰ میلیون بوده به ۷۰۰ تا ۸۰۰ میلیون رسیده است.  
یعنی وضعیت جایگاه های سی ان جی به شدت بحرانی است و اگر 
به این موضوع رسیدگی نشود شاید با شروع فصل تحصیلی روی 
وضعیت مصرف سوخت تاثیر گذاشته و جایگاه داران دچار مشکل 

شدیدی می شوند.

روشنگری بانک قرض الحسنه مهر ایران 
درباره خبر اشتباه پرداخت وام میلیاردی 

به کارکنان بانک ها

بانک ها  کارکنان  که  حالی  در 
مانند  خود  بانک  وام  دریافت  از 
کل  محرومند،  عادی  مشتریان 
بدو  از  آن ها  دریافتی  وام های 
عقد  نرخ  با  که  کنون  تا  خدمت 
بوده،  درصد(   ۱۸ تا   ۱۰( مرابحه 
سال  دریافتی  وام های  به عنوان 
۱۴۰۲ در رسانه ها منعکس می شود.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل 
مصادف  شهریور   ۱۰ قرض الحسنه 
با روز بانکداری اسلامی اخباری با 
وام های  درباره  نادرست  اطلاعات 
بانکی  شبکه  کارکنان  دریافتی 

منتشر شد.
گزارش ها  برخی  بین  این  در 
کارکنان  به  پرداختی  وام های 
را  ایران  مهر  قرض الحسنه  بانک 
 )!( تومان  میلیارد  یک  از  بیش 
اینکه  بر  اعلام کرده اند که علاوه 
واقعیت  با  چشمگیری  فاصله 
موجب  دارد،  پرداختی  وام های 
دلسردی کارکنان بانک شد و در 
را  اسلامی خستگی  بانکداری  روز 

بر تن کارکنان بانک گذاشت.
قرض الحسنه  بانک  عمومی  روابط 
چند  رابطه  این  در  ایران  مهر 
آگاهی  برای  را  توجه  قابل  نکته 
مخاطبان  به ویژه  عزیز،  مردم 
گزارش های مذکور، بیان می کند:

که  است  این  مغفول  و  مهم  نکته 
مجموع  به  مربوط  اعلامی  اعداد 
بدو  از  فرد  که  می شود  تسهیلاتی 
کرده  دریافت  کنون  تا  استخدام 

است.
 اگر مبنا صرفاً تسهیلاتی باشد که 
گذشته  سال  در  بانک  کارکنان 
مجموع  عدد  به  کرده اند،  دریافت 
۱۱۳۹ میلیارد تومان می رسیم که با 
توجه به ۳۲۰۶ پرسنل بانک، سرانه 
کارکنان  از  یک  هر  برای  آن 

حدود ۳۵۵ میلیون تومان است.
تسهیلات  منابع  براین،  افزون 
محل  از  کارکنان  به  پرداختی 
اساساً  و  است  سهامداران  آورده 
مشتریان  سپرده های  به  ارتباطی 
عادی  وام های  پرداخت  و  نداشته 

تسهیلات  پرداخت  یا  مشتریان  به 
اینکه  نمی کند.  متأثر  را  تکلیفی 
گفته شده بانک ها وام های تکلیفی 
خود را پرداخت نکرده و آن مبالغ 
داده اند،  وام  خود  کارمندان  به  را 
از اساس اشتباه است. ضمن اینکه 
به  پرداختی  تسهیلات  کارمزد 
معادل  نیز  بانکی  شبکه  کارکنان 
وام قرض الحسنه نبوده و بر مبنای 
درصد(   ۱۸ تا   ۱۰( مرابحه  عقد 
بانک ها  کارکنان  علاوه  به  است. 
از شرایط دریافت وام از بانک خود 
همچون مشتریان عادی، محرومند.

به  شده  پرداخت  تسهیلات  همه 
چارچوب  در  بانک  کارکنان 
بخشنامه های ناظر بر شبکه بانکی و 
تا سقف اعلامی شورای هماهنگی 
دیگر  بانک های  مانند  و  بانک ها 

بوده است.
به  وام  پرداخت  اختلاف  اساساً 
پرسنل در سطح شبکه بانکی اندک 
بوده و وام های پرداختی در عمده 
بانک ها مبالغی نزدیک به یکدیگر 
شده  یاد  در گزارش های  اما  دارد. 
بانک های  در  اعداد  این  می بینیم 
تا  تومان  میلیون   ۷ از  مختلف 
تومان  میلیون   ۲۰۰ و  میلیارد  یک 
متفاوت است که بدیهی است این 
محاسبات  حاصل  نمی تواند  اعداد 

دقیقی باشد.
گزارش وام های پرداختی بانک به 
سالانه  صورت  به  خود  کارکنان 
حاکمیتی  و  نظارتی  نهادهای  به 
وزارت  و  مرکزی  بانک  همچون 
اعلام  دارایی  و  اقتصادی  امور 
اطلاعات  رابطه،  این  می شود و در 
اما  ندارد،  وجود  پنهانی  و  کتمان 
در  شده  گفته  اعداد  است  واضح 
برخی رسانه ها نیز فاصله زیادی با 

واقعیت دارد.

 رئیس شورای اسلامی شهر شیراز 
با اشاره به نقش تاثیرگذار سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری شیراز 
در مراسم اربعین در مرز شلمچه، 
مجموعه  و  سازمان  این  گفت: 
خوش  بسیار  شهری  مدیریت 
مردم  آبروی  باعث  و  درخشید 
وظیفه  این  و  شد  شیراز  شریف 
با حضور  را بر خود می دانیم که 
زحمات  قدردان  سازمان  این  در 

پرسنل سازمان باشیم.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل 
اسلامی  روابط عمومی شورای  از 
حسینی  ابراهیم  شیراز،  شهر 
سازمان  از  سرزده  بازدید  در 
مدیریت پسماند شهرداری شیراز 
وظایف  از  یکی  کرد:  اظهار 
از  بازدید  اعضای شورای اسلامی 
بخش های مختلف شهرداری است 
که به دنبال آن نظارت و کنترل 
فعالیت هایی که در سازمان دنبال 

می شود، اتفاق می افتد.
سرزده  بازدید  به  اشاره  با  وی   
پسماند  مدیریت  سازمان  از  خود 
این  افزود:  شیراز،  شهرداری 
همکاران  با  تا  شد  توفیق حاصل 
این سازمان و  و پرسنل پرتلاش 
سازمان  در  که  فعالیت هایی  نوع 
انجام می شود بازدید به عمل آید 
و ضمن خدا قوت از زحماتی که 
سازمان  این  پرتلاش  نیروهای 
صورت  آن ها  از  قدردانی  دارند، 

گیرد.
 رئیس شورای اسلامی شهر شیراز 

با اشاره به نقش تاثیرگذار سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری شیراز 
در مراسم اربعین در مرز شلمچه، 
و  سازمان  این  کرد:  تصریح 
بسیار  شهری  مدیریت  مجموعه 
آبروی  باعث  و  درخشید  خوش 
این  و  شد  شیراز  شریف  مردم 
با  که  می دانیم  خود  بر  را  وظیفه 
قدردان  سازمان  این  در  حضور 

زحمات پرسنل سازمان باشیم.
از  دیگری  بخش  در  حسینی 
سلامت  موضوع  به  خود  سخنان 
اضافه  و  اشاره  مردم  عمومی 
مردم جزء  کرد: سلامت عمومی 
است  ششم  شورای  اولویت های 
که  تهدیدی  بحث  به  توجه  با  و 
و  آئدوس  ناقل  پشه  درخصوص 
مطرح  دنگی  تب  آن  دنبال  به 
ما  برای  موضوع  این  و  است 
در  حضور  با  بود،  کرده  نگران 
این سازمان تصمیمات لازم اتخاذ 
و مقرر شد شهرداری شیراز کلیه 
به  زمینه  این  در  که  اقداماتی 
سایر  با  هماهنگی  یا  و  تنهایی 
داده  انجام  اجرایی  دستگاه های 
در  فرصت  اولین  در  را  است 

جلسه صحن شورا اعلام کند.
 رئیس شورای اسلامی شهر شیراز 
ادامه داد:  اگر مدیریت رودخانه 
خشک شیراز به حوزه شهرداری 
بهداشت  مسئله  شود  واگذار 
و  اصلی  وظیفه  یک  که  عمومی 
اساسی است، بهتر روشن می شود 

و قابل پیگیری است.

در بازدید سرزده رئیس شورای اسلامی شهر شیراز 

از سازمان مدیریت پسماند مطرح شد؛

سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز 
در مراسم اربعین در مرز شلمچه 

خوش درخشید

سرپرست امور قراردادهای شهرداری صدرا 

خبر داد؛

فراهم شدن شرایط برای حضور 
سرمایه گذران در صدرا

قراردادهای  امور  سرپرست 
شدن  فراهم  از  صدرا  شهرداری 
حضور  برای  آمادگی  و  شرایط 
شهر  این  در  گذران  سرمایه 
شهرداری  گفت:  و  خبرداد  جدید 
شرکت  برای  آمادگی  صدرا 
سرمایه گذران در حوزه های مختلف 
را  و...  شهری  خدمات  عمرانی، 

دارد.
روابط  اداره  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  و  عمومی 
به  اشاره  با  صاحبکاران  صدرا 
شهرداری  قراردادهای  و  مناقصات 
در  که  اقدامی  کرد:  عنوان  صدرا 
فرایند  و  ساختار  اصلاح  حوزه 
شهرداری  در  مناقصات  برگزاری 
شده  شروع  اخیر  یکسال  در  صدرا 
بی  استان  شهرداری های  سطح  در 

نظیر بوده است.
قراردادهای  امور  سرپرست   
برگزاری  از  صدرا  شهرداری 
شفا  کاملًا  صورت  به  مناقصات 
نظارت  با  کرد:  مطرح  و  خبرداد 
و  اسناد  تهیه  نحوه  بر  دقیق 
رعایت  و  شده  انجام  برآوردهای 
نامه  آیین  مقررات  و  قوانین  کلیه 
مناقصات  قانون  و  شهرداری  مالی 
حداقل  به  اشتباه  و  خطا  احتمال 

رسیده است.
فرایند  داد:  ادامه  صاحبکاران 
شفاف  کاملًا  مناقصات  برگزاری 
در  ایران  ستاد  سامانه  طریق  از  و 

علاقه مندان  و  مناقصه گران  اختیار 
به خدمت در شهر صدرا قرار گرفته 
قراردادهای  امور  است.سرپرست 
ارائه  به  اشاره  با  صدرا  شهرداری 
مناقصات،  تعداد  آماربرگزاری 
این شهرداری  مزایده  استعلامات و 
طی یکسال اخیر گفت: علاقمندان 
ستاد  سامانه  در  را  اسناد  می توانند 

ایران مشاهده کنند.
نحوه  و  کیفیت  صاحبکاران   
از  مهمتر  را  مناقصات  برگزاری 
تعداد آنها برشمرد و تصریح کرد: 
و  سالم  و  قانونی  فرایند  این  هرچه 
توسعه  برای  آن  نتایج  باشد  شفاف 
و عمران شهر صدرا مفیدتر خواهد 
قراردادهای  امور  سرپرست  بود. 
گذران  سرمایه  از  صدرا  شهرداری 
برای شرکت در حوزه های مختلف 
شهری،  خدمات  عمرانی،  جمله  از 
دعوت  امور  سایر  و  نقل  و  حمل 

کرد.
صدرا  شهرداری  کرد:  اضافه  وی 
پیمانکاران  با  تعامل  آمادگی 
از  و  است  این حوزه ها  توانمند در 
هرگونه همکاری و حمایت از آنها 

کوتاهی نخواهد کرد.

سال هاست که کارخانه روغن نباتی شیراز دیگر انگیزه و رمقی برای 
تولید ندارد؛ »نرگس شیراز« که پس از چند سال تعطیلی سال گذشته 
کارگرانش  که  آنطور  و  شده  چالش  گرفتار  دوباره  بود،  شده  احیا 

می گویند تولید کارخانه به صفر رسیده است.
شیراز  نباتی  روغن  کارگران  از  یکی  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
می گوید: بیش از سه ماه است که تولید کارخانه روغن نباتی شیراز به 
صفر رسیده است؛ کارگران به اسم تعمیرات، رنگ آمیزی دستگاه ها و 
نظافت در کارخانه حضور دارند اما از خردادماه تولیدی انجام نمی شود.
وی در گفتگو با ایلنا، با اشاره به اینکه مدیران کارخانه عنوان می کنند 
تأمین  و  کردن  وارد  به  قادر  بازرگانی  کارت  نداشتن  دلیل  به  که 
مواد اولیه نیستند، می افزاید: در خردادماه و قبل تر برای کسب کارت 
بازرگانی پیگیری های زیادی از تهران انجام شد اما به نتیجه ای نرسید؛ 
بعد از آن نیز مسئولان با مدیران اقتصادی استانداری صحبت هایی را 

داشتند که آنهم تاکنون به هیچ نتیجه ای نرسیده است.
داشتن کارت  با  معتقدند  نباتی  روغن  مدیران کارخانه  به گفته وی 

از  را  اولیه  مواد  و  خام  روغن  مستقیم  به صورت  می توانند  بازگانی 
بازرگانی خرید کنند. او ادامه می دهد: نداشتن کارت بازرگانی سبب 
این  که  شود  تأمین  واسطه ها  از  کارخانه  نیاز  مورد  روغن  تا  شده 
موضوع باعث افزایش هزینه تمام شده محصولات و در نهایت منجر 

به کاهش رقابت در فروش محصولات می شود.

»نرگس« نه نای ماندن دارد نه عزم رفتن

معاون استاندار: مسئولان کارخانه روغن نباتی حق تغییر کاربری ندارند

شهردار صدرا خبر داد؛

 اجرای طرح روشنایی معابر با هدف 
رفاه حال شهروندان در صدرا

طرح  اجرای  از  صدرا  شهردار 
معابر  و  جانبازان  بلوار  روشنایی 
بالغ  اعتباری  با  سطح شهر صدرا 
و  خبرداد  ریال  میلیارد  پنجاه  بر 
و  رفاه  جهت  اقدام  این  گفت: 
حفظ امنیت شهروندان اجرا شده 

است.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  عمومی  روابط  اداره  از  نقل 
صدرا  شهرداری  اطلاع رسانی 
از  پارسایی شهردار صدرا هدف 
زیباسازی  را  پروژه  این  اجرای 
و تأمین روشنایی معابر در شب 
این پروژه  عنوان کرد و گفت: 
و  شهروندان  حال  رفاه  جهت 
چشم انداز  و  منظر  زیباسازی 
شهری و همچنین تأمین و حفظ 
امنیت شهروندان اجرا شده است 
جلوه  از  بتوانند  شهروندان  تا 
سیمای  مطلوب  و  زیبا  بصری 

شهر بهره مند شوند.
توجه  با  گفت:  صدرا  شهردار 
شب،  در  روشنایی  اهمیت  به 
ریال  میلیارد   ۵۰ از  بیش  امسال 
پایه  نصب  و  خرید  هزینه 

شهر  معابر  در  روشنایی  چراغ 
به زودی  که  است  شده  صدرا 
بهره برداری کامل انجام می شود.

و  خرید  صدرا  شهردار  گفته  به 
در  روشنایی  چراغ  پایه  نصب 
معابر سطح شهر با همکاری اداره 
شهرداری  کار  دستور  در  برق 

قرار دارد.
پارسایی همچنین افزود: به زودی 
پارسه و همچنین  بلوار  روشنایی 
حد فاصل چهارراه سلحشوران به 
نیز  بیمارستان پیوند اعضا  سمت 

اجرایی خواهد شد.
نصب  گزارش  این  اساس  بر 
پایه چراغ روشنایی در بلوارها و 
معابر سطح شهر، ۶۸۰۰ متر کابل 
چراغ  عدد   ۱۴۰ خودنگهدار؛ 
گل  وات   LED لاکپشتی۳۰۰ 
لاکپشتی  چراغ  عدد   ۱۴۰ نور؛ 
۱۵۰ وات؛ ۱۴۰ عدد لامپ ۱۵۰ 
 ۲۸۰ تعداد  و  سدیم  بخار  وات 
شهرداری  توسط  چراغ  براکت 
واحد  توسط  و  خریداری  صدرا 
شهر  این  برق  اداره  تاسیسات 

نصب شده است.


